



Dear Boxing Canada Members,

As part of our commitment to transparency and open communication, we would like to invite all members to a Townhall on Tuesday October 24<sup>th</sup> at 3:00pm EST to discuss the recently announced changes to the Olympic team trials and the junior/youth nationals. This meeting will provide an opportunity for our members to stay informed and ask any questions they have about the date changes of these events.

**Details for the Townhall Meeting are as follows:**

Date: Tuesday, October 24th

Time: 3:00 PM Eastern Standard Time (EST)

**Meeting Format:**

The Townhall Meeting will be held via Zoom.

All Boxing Canada members are invited to attend.

Provincial representatives/presidents are encouraged to speak on behalf of their provinces and share updates or concerns.

**Participation and Questions:**

While all members are welcome to join the meeting, we kindly request that only provincial representatives/presidents speak on behalf of their provinces during the meeting.

All members, including those not speaking on behalf of a province, are encouraged to participate by asking questions through the chat feature in Zoom.

**Zoom Meeting Link:**

<https://us02web.zoom.us/j/88422411692?pwd=QTR2U3RFa0pmVkpKMm5pNDFjdWZlZz09>

Please mark your calendars and make plans to attend this important event. We value your input and look forward to a productive and engaging discussion during the Townhall Meeting.

If you have any questions or specific topics you would like to address during the meeting, please feel free to reach out to us in advance at [clindsay@boxingcanada.org](mailto:clindsay@boxingcanada.org)

Thank you for your continued support and dedication to the sport of boxing in Canada.

Sincerely,

Ryan O'Shea

President Boxing Canada

Dans le cadre de notre engagement à la transparence et à la communication ouverte, nous aimerions inviter tous les membres à une réunion publique le mardi 24 octobre à 15h00 HNE pour discuter des changements récemment annoncés aux essais de l'équipe olympique et aux championnats nationaux juniors/jeunesse. Cette réunion sera l'occasion pour nos membres de se tenir informés et de poser toutes les questions qu'ils ont sur les changements de dates de ces événements.

**Les détails de la réunion publique sont les suivants :**

Date : Mardi 24 octobre

Heure : 15h00, heure de l'Est (HNE)

**Format de la réunion :**

L'assemblée publique se tiendra via Zoom.

Tous les membres de Boxe Canada sont invités à y assister.

Les représentants/présidents provinciaux sont encouragés à parler au nom de leur province et à partager des mises à jour ou des préoccupations.

**Participation et questions :**

Bien que tous les membres soient invités à se joindre à la réunion, nous demandons que seuls les représentants/présidents provinciaux s'expriment au nom de leur province pendant la réunion.

Tous les membres, y compris ceux qui ne parlent pas au nom d'une province, sont encouragés à participer en posant des questions par le biais de la fonction de chat dans Zoom.

**Lien vers la réunion Zoom :**

<https://us02web.zoom.us/j/88422411692?pwd=QTR2U3RFa0pmVkpKMm5pNDFjdWZlZz09>

Veuillez noter dans vos agendas qu'il est important d'assister à cet événement. Nous apprécions votre contribution et nous nous réjouissons à l'idée d'une discussion productive et engageante au cours de la réunion publique.

Si vous avez des questions ou des sujets spécifiques que vous souhaitez aborder lors de la réunion, n'hésitez pas à contacter à l'adresse suivante [clindsay@boxingcanada.org](mailto:clindsay@boxingcanada.org)

Merci pour votre soutien continu et pour votre dévouement du sport de la boxe au Canada.

Cordialement,  
Ryan O'Shea  
Président de Boxe Canada